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برادرخواندگی 10 مسجد مشهد 
با مساجد جهان

پیمان برادرخواندگی بین 10 مسجد شهر مشهد با 
مساجد جهان اسلام همزمان با شب عید غدیر به صورت 

اینترنتی بسته شد.
»حسین کمیلی« مدیر فرهنگسرای زیارت مشهد، گفت: 
مســجد جامع شهرک شهید رجایی با مسجد قائم بیروت در 
لبنان، مســجد جوادالائمه)ع( با مسجد حنانه نجف، مسجد 
امیرالمؤمنین)ع( با مسجد امام خمینی)ره( دمشق و مسجد 
بلال حبشی با مسجد سیدالشهدا)ع( شهر صنعا در یمن پیمان 

برادری بستند.
همچنین مســجد امام سجاد)ع( با مسجد امام رضا)ع( در 
شهر سلنگور مالزی، مسجد پنج تن با مسجد امام رضا)ع( در 
شهر برلین آلمان و مســجد عمار یاسر با مسجدی در لندن 

برادرخوانده شدند.
به گفته او، مسجد چهارده معصوم)ع( با مسجد نبی اکرم)ص( 
سیدنی در استرالیا، مسجد صنعتگران با مسجد امام مهدی)عج( 
آبیدجان در کشــور ساحل عاج و مســجد جامع امام محمد 
باقر)ع( با مســجد حجت الاسلام شــهر زنگبار در تانزانیا عقد 

برادری بستند.
کمیلــی زنده نگه داشــتن آیین پیمان بــرادری، انتقال 
تجربیات، تبادل اطلاعات و راه اندازی کارزارهای مشترک در 

مناسبت ها و رویدادهای ویژه را از اهداف این اقدام دانست.
بیش از یک هزار مسجد در شهرستان مشهد وجود دارد.

جانمایی احداث 450 چشمه 
سرویس بهداشتی در مهران

معاون عمرانی فرماندار مهران گفت: 450 چشــمه 
سرویس بهداشتی برای رفاه حال زائران اربعین در این 

شهر جانمایی و احداث می شود.
حسین نظری توسعه سرویس های بهداشتی برای رفاه حال 
زائران را از برنامه های ستاد اربعین در مهران برشمرد و اظهار 
کرد: 180 چشمه سرویس بهداشتی اکنون در نقاط مختلف 

شهر و پایانه مرزی وجود دارد.
وی افــزود: این تعداد با توجه به حجم زیاد زائران عبوری 
از این مرز بسیار ناچیز است که با تلاش تمامی ارگان ها 270 
چشــمه دیگر در نقاط مختلف شهر جانمایی شده و در حال 
احداث است که تا پیش از ایام اربعین آماده بهره برداری می شود.

نظری یکی از مشکلات حوزه اربعین در شهرستان مهران 
را متناســب نبودن فعالیت های صورت گرفته در ایران با آن 
سوی مرز دانست و تاکید کرد: دولت عراق باید تلاش کند با 
توجه به تسهیلاتی که ایران برای خروج زائران در نظر گرفته 

امکانات پایانه خود را گسترش دهد.
وی یادآور شــد: توازن بخشــی با کمک طرف مقابل در 
خصوص خروج زائران یکی دیگر از کارهایی اســت که باید به 
آن توجه شود چرا که حجم زیادی زائر از کشور خارج و طرف 
مقابل باید آمادگی پذیرش این تعداد را داشــته باشــد  که با 
افزایش تعداد کارکنان گذرنامه عراق این مشکل حل می شود.
نظــری ادامه داد: اســکان زوار در ایام منتهی به اربعین و 
پس از بازگشــت زائران یکی دیگر از مشکلات این شهر است 
چون تمام ظرفیت شهرستان از باشگاه های ورزشی گرفته تا 
مهمانسراها، مدارس و خانه های مردم تنها 20 هزار نفر است.
وی اضافه کرد: ســازمان حج سال گذشته نسبت به ایجاد 
هتل و مسافرخانه در مهران متعهد شده بود که تاکنون اقدامی 
برای احداث آنها نکرده و بدون شک برای تخصیص اعتبارات 
به منظور ساخت هتل و مهمانسرا در مهران نیازمند تلاش و 

عزم مسئولان استان و کشور هستیم.

آیت الله علوی گرگانی:
فاجعه منا نهایت خباثت 

و پستی آل سعود بود
اســتاد درس خارج حوزه با تســلیت مجدد به خاطر 
جان باختن شماری از حجاج در فاجعه منا، گفت: فاجعه منا 
به قدری پست و خبیث بود که حتی دشمنان اسلام نیز سعی 

در رفع اتهام از خود نسبت به این فاجعه دارند.
به گزارش خبرگزاری رسا، این مرجع تقلید در دیدار فرماندهان 
نیروی انتظامی استان قم با اشاره به فاجعه اسفناک منا، خاطرنشان 
کرد: البته مرگ حق است اما برخی مواقع سهل انگاری ها و خباثت های 
انسان ها وقایع تلخی را رقم می زند که سبب مرگ انسان های مظلوم 

و بیگناه می شوند.
وی واقعه منا را در نهایت قباحت و پستی دانست و ابراز داشت: این 
فاجعه ای که از سوی آل سعود رخ داد به این سبب در نهایت قباحت 
و پستی است که حتی غرب و غیرمسلمانان نیز در تلاشند که خود را 
از این اتهام تبرئه و ذهن جامعه جهانی را نسبت به خود پاک کنند.

آیت الله علوی گرگانی اظهار داشت: در برخی موارد شاهد نحوه 
گزارش نویسی خاصی از سوی برخی سازمان ها و ادارات هستیم که هر 
ساله آمار رشد و موفقیت آنها ثبت و در گزارشات سالانه قرائت می شود 
اما اثر قابل مشــاهده ای از آنها در کشــور دیده نمی شود اما چیزی 
که بارز است این است که نمود فعالیت  آنها در جامعه واضح است.

اســتاد درس خارج حوزه در پایان خطاب به مسئولان و اعضای 
نیــروی انتظامی، تأکید کرد: از مهم تریــن اخلاقیاتی که باید همه 
اعضای نیروهای انتظامی داشــته باشند رفتار محبت آمیز و همراه با 
لطف با مردم اســت که تأثیر بسزایی دارد و این عزیزان باید طوری 

رفتار کنند که مردم آنها را حافظ آرامش جامعه بدانند.

تشییع پیکر آیت الله محقق فقیه در مشهد
پیکر آیت الله حاج شیخ اسماعیل محقق فقیه ظهر دیروز 

در صحن جمهوری حرم مطهر رضوی به خاک سپرده شد.
به گزارش خبرگزاری فارس از مشــهد، پیکر آیت الله حاج شیخ 
اسماعیل محقق فقیه ظهر دیروز با حضور گسترده مردم، علما، طلاب 
و روحانیون از مقابل حسینیه نجفی ها تشییع و در صحن جمهوری 

حرم مطهر رضوی به خاک سپرده شد.
بر پیکر این عالم فرزانه، آیت الله سیدجعفر سیدان نماز اقامه کرد.

گفتنی است آیت الله محقق فقیه از اساتید برجسته سطوح عالی 
حوزه علمیه خراسان بوده است.

مرگ حاجی زنجانی 
بر اثر سانحه رانندگی در مکه

معاون حج و زیارت اســتان زنجان از مرگ یک زائر 85 ساله 
زنجانی بر اثر سانحه رانندگی در مکه خبر داد و گفت: بقیه حجاج 

در سلامت کامل به سر می برند.
جعفر محمدلو در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: روز شــنبه یک نفر از 
حاجیان زنجانی به نام »بصیر جلیلی« به شماره کاروان 21015 در مکه بر 
اثر سانحه رانندگی جان خود را از دست داد تا شمار حجاج زنجانی که در 

این سفر فوت کرده اند به دو نفر برسد.
وی تصریح کرد: هیچ کدام از فوت شدگان زنجانی مربوط به فاجعه منا 
نمی شــود و پیکر این افراد پس از طی مراحل قانونی به کشــور بازگردانده 

خواهد شد.
این مسئول با بیان اینکه امسال 1141 نفر از زنجان در قالب 9 کاروان 
به سرزمین وحی اعزام شدند، افزود: خوشبختانه همه حاجیان بعد از انجام 
اعمال خود در ســلامت کامل به سر برده و امروز عازم مدینه خواهند شد 

تا در این شهر نیز به زیارت مرقد مطهر پیامبر عظیم الشان اسلام بروند.
محمدلو با اشاره به اینکه اولین کاروان از حجاج زنجانی 19 مهرماه در 
قالب یک پرواز وارد خاک میهن خواهند شــد، افزود: این پرواز از مدینه به 
مقصــد زنجان خواهد بود و پــس از آن در طول دو روز مابقی کاروان ها به 

زنجان بازخواهند گشت.

مدیرکل حراست وزارت ورزش و جوانان می گوید پرونده 100 هزار دلار داده شده از طرف شرکت تامین کننده 
البسه تیم ملی به کی روش از حراست فدراسیون فو تبا ل به حراست وزارتخانه ارجاع شده است.

رضا حسنی خو با اشاره به اینکه یک نسخه از اصل قرارداد کا ر لوس کی روش با فدراسیون فو تبا ل در اختیار حراست وزارت 
ورزش و جوانان قرار گرفته اســت، اظها رکرد: فدراســیون در این زمینه پیگیری های لازم را انجام داده است و گزارش مربوطه 
را برای رســیدگی به حراســت وزارت ورزش و جوانان ارجاع داده اند. وی ا دا مه  داد: همه چیز در این پرونده بستگی به قرارداد 
منعقد شــده میان فدراسیون فو تبا ل و کی روش دارد، علاوه بر این باید توضیحات کفاشیان را شنید و قطعا باید هر مسئله ای 
که پیش آید، مدنظر قرار خواهد گرفت هر چند ما ملاحظات خاص خود را خواهیم داشت.حسنی خو با بیان اینکه این پرونده 
هم اکنون در حال بررســی در حراســت وزارت ورزش و جوانان است، گفت: باید بررسی های لازم انجام شود و کارشناسان در 
این رابطه نظر بدهند. همه چیز بستگی به نوع قرارداد و بندهایی دارد که در آن ذکر شده است. باید ببینیم که پرداخت چنین 
رقمی در قرارداد کی روش آورده شده است یا خیر؟ که در این زمینه با توجه به اصل قرارداد همه چیز را بررسی خواهیم کرد.

ارجاع پرونده 100 هزار دلاری کی روش به حراست وزارت ورزش

بنا، ملی پوشان را به خط کرد

آغاز راه دشوار تیم ملی کشتی فرنگی تا موفقیت در المپیک
سرویس ورزشی-

نخستین اردوی آماده سازی تیم ملی کشتی فرنگی با 
حضور مجدد محمد بنا در راس هرم فنی این تیم در حالی 
از عصر دیروز آغاز شد که فرنگی کاران ایران مدت هاست 

حال و روز خوشی ندارند.
نخســتین اردوی تیم ملی کشــتی فرنگی با حضور تمامی 
ستارگان عناوین دار و با تجربه در کنار جوانان باانگیزه و آینده دار 
از عصر دیروز در خانه کشتی تهران استارت  خورد تا محمد بنا بار 
دیگر با همکاری مربیان همیشگی خود، این کشتی به گل نشسته 

را به ساحل امید و موفقیت در المپیک 201۶ ریو برساند.
به گفته حسام الدین جعفری سرپرست جدید تیم ملی کشتی 
فرنگــی، اردویی که از عصر دیروز آغاز شــد، بر خلاف عنوان آن 
یعنی اردوی هماهنگی، به هیچوجه اردویی ســاده و راحت نیست 
و فرنگی کاران باید تمرینات ســنگین و جــدی خود را به دلیل 
محدودیــت زمان تا المپیک آغاز کنند. ۳4 فرنگی کار در این اردو 
حضور خواهند داشت که دربین اســامی مردان عنوان دار کشتی 
ایــران همچون، حمید ســوریان، امید نوروزی، ســعید عبدولی، 
حبیب اله اخلاقی، افشین بیابانگرد، قاسم رضایی، بشیر باباجانزاده، 
یوســف قادریان، مهدی علیاری و دیگر چهره های شــناخته شده 
دیده می شود.طبق نظر محمد بنا و برنامه هایی که او به فدراسیون 
کشــتی داده اردوهای آماده ســازی از دیروز آغاز و فرنگی کاران 
در اردوی سوم آماده ســازی، نخستین تورنمنت بین المللی خود 
را پیش رو خواهند داشــت. این تورنمنت همان جام حیدرعلی اف 
آذربایجان اســت که طــی روزهای ۶ تا 8 آذرمــاه در باکو برگزار 
شده و نخستین محک خارج از خانه شاگردان محمد بنا محسوب 

می شود. بدین ترتیب اردوهای آماده سازی در جریان خواهد بود تا 
اینکه فرنگی کاران خود را مهیای دو تورنمنت دیگر کنند. بطوریکه 
تیمی از نفرات منتخب اردو به جام وهبی امره ترکیه اعزام می شود 
و ســپس تیمی دیگر راهی جام زومباتلی مجارستان خواهد شد. 
پرونده تورنمنت های بین المللی کشــتی فرنگی با این سه میدان 
بین المللی در سال جاری بسته شــده و تیم مدعی کشتی فرنگی 
برای کسب سه سهمیه باقی مانده در روز 27 اسفندماه به رقابتهای 

گزینشی المپیک در آستانه قزاقستان اعزام خواهد شد.
محمد بنا اگر بتواند ســه ســهمیه باقی مانده کشتی فرنگی 

ایران در المپیک یعنی ســهمیه اوزان 59، ۶۶ و 1۳0 کیلوگرم را 
در قزاقســتان به چنگ آورد، دیگر نیازی به حضور فرنگی کاران 
این اوزان در رقابتهای گزینشــی مغولستان و ترکیه نخواهد بود. 
بــا توجه به برنامه مذکور، پرونده فعالیت های کشــتی فرنگی در 
سال جاری بسته می شود و محمد بنا و شاگردانش در سال آینده 
باید با حضور در رقابتهای قهرمانی آسیا، نخستین میدان رسمی 

قاره ای خود را تجربه کنند.
کار با بنا سخت است

حمید ســوریان در حاشــیه اولین تمرین تیم ملی کشــتی 
فرنگی پس از سرمربیگری محمد بنا گفت: برای رقابت های بزرگ 
المپیک آماده می شویم و امیدوارم اتفاقات خوبی برای ورزش ایران 
بار دیگر رقم بخورد. قطعا کار ســختی پیش رو داریم. قبل از هر 
چیز باید سهمیه های باقی مانده را بگیریم و پس از آن همه دست 
به دســت هم دهیم و با تمرکز در کارمــان اتفاقات خوبی را در 
المپیک ریو رقم بزنیم. دارند 7 مدال طلای جهان و المپیک درباره 
فراز و نشیب هایش در طول یک سال اخیر گفت: همه عزیزانی که 
در اینجا حضور دارند اعم از ورزشکار و یا کادر فنی با تمام وجود 
انرژی می گذارند تا بهترین نتایج را کســب کنند. همان طور که 
گفتید در ماه های گذشته کشتی فرنگی ایران فراز و نشیب هایی 
داشــت اما با تدابیری که اندیشیده شده مطمئنا تلاش می کنیم 
نتایج بسیار بهتری را کسب کنیم. احساس می کنیم این قطار در 
حال حرکت در المپیک به مقصد نهایی خود خواهد رســید و باز 
هم نتایج خوبی را کســب خواهیم کرد. وی درباره اینکه بار دیگر 
زیر نظر محمد بنا فعالیت می کند گفت: او در کارش جدی است و 
کار با او بسیار سخت است. قطعا در اردوهای پیش رو تا المپیک 
کار بسیار ســختی پیش رو داریم اما کشتی گیران با این موضوع 
غریبه نیســتند و به روش کار با بنا آشنا هســتند. امیدوارم این 

روزهای سخت را با موفقیت پشت سر بگذاریم.

گفت و گو

سرمربی اسبق تیم ملی کشتی آزاد اعتقاد دارد هر گونه تغییر در کادر فنی 
کشتی آزاد در این زمان به تیم لطمه می زند.

منصور برزگر عضو شورای فنی تیم های ملی کشتی آزاد دیروز در گفتگویی 
در خصوص میزان شانس کسب مدال کشتی آزاد ایران در المپیک، تغییر و تحول 

در کادر فنی و... سخن گفت که گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:
* از زمانی که رسول خادم به عنوان سرمربی تیم ملی کشتی آزاد انتخاب شد، به 
دنبال فردی شاخص می گردیم، ما مربیان، بسیار خوب و سازنده ای داریم، اما آن 
کســی که باید سرمربی تیم ملی باشد باید شاخص باشد و ما باید به آن برسیم. 
پس از بحث و بررسی های زیاد در شورای فنی تمام اعضاء به این نتیجه رسیدند 
که خادم فعلا تا المپیک برزیل، سرمربی تیم ملی کشتی آزاد باشد به دلیل اینکه 
روی تمام نفرات شــناخت کامل دارد و اگر در این زمان بخواهیم به ترکیب تیم 

دست بزنیم و تغییر ایجاد کنیم تیم حتما لطمه خواهد خورد.
* برای اینکه بتوانیم پس از المپیک نفر شــاخصی را برای سرمربیگری تیم ملی 
پیدا کنیم و تیم و کادر را به دست آنها بسپاریم که بتوانند هم با فدراسیون و هم 
با کشتی گیران کار کند تصمیم گرفتیم که نفراتی را در مسابقات مختلف اصلی 
به عنوان سرمربی تیم آزمایش کنیم تا با بررسی تمامی شرایط و گزارش هایی که 

ارسال می شود بتوانیم شاخص ترین فرد را انتخاب کنیم.
* تیم موجود مطمئنا در ســال آینده رشــد خوبی خواهد کرد و احتمال اینکه 
نفراتی هم به آن اضافه شــود زیاد اســت. ما در اوزان 57 و ۶5 کیلوگرم شانس 
کســب مدال طلا را داریم و اگر خوب به آن رســیدگی و بررســی کنیم و نقاط 
ضعف ها، مخصوصا حسن رحیمی را برطرف کنیم مطمئنا باید در المپیک صاحب 
مدال طلا شویم.تیم فعلی تیم خوبی است و مطمئنا چندین سال جواب خواهد 
داد. دنیا پس از ماندگاری کشتی در المپیک، در حال حاضر خیلی روی این رشته 

کار می کند و شاهد آن تیم آمریکا است که با ترکیبی نسبتا متفاوت ظاهر شد.

تغییر در کادر فنی آزادکاران به تیم لطمه می زند
برزگر: كشتی آزاد شانس 

كسب ۲ مدال طلا را در المپیک دارد
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خواندنی از ورزش
* مســئولان برزیلی برگزار کننده المپیک دیروز از محصولاتی که برای فروش در بازی های ریو تولید کرده اند، رونمایی کردند. 
قرار است از فروش این محصولات 252 میلیون دلار درآمدزایی شود.دمپایی، لگو، تمبر، سکه، حوله های مخصوص بازی های ریو 

201۶ و محصولات دیگری طراحی شده اند که قرار است در بازی های المپیک به فروش برسند.
* جودوکاران ایران از رقابتهای تیمی بازیهای ارتش های جهان کنار رفتند. این رقابتها روز شــنبه در بخش تیمی 
برگزار شد که تیم اعزامی ایران با قرعه ای سخت در اولین دیدار به مصاف کره جنوبی رفت و بازنده تاتامی را ترک و 
از دور رقابتها کنار رفت. برای تیم منتخب نیروهای مسلح ایران محمد محمدی بریمانلو در وزن 66- کیلوگرم تنها 
پیروزی را کسب کرد. سعید ملایی، طیب طالبی، وحید بنا و مصطفی آهن فروش نیز بازنده تاتامی را ترک کردند.

* مراســم تودیع و معارفه رئیس فدراســیون گلف دیروز در محل این فدراســیون برگزار شد.در مراسم تودیع و معارفه ریاست 
فدراسیون گلف، محمد مبینی سرپرست فدراسیون گلف تودیع و کیکاوس سعیدی به عنوان رئیس فدراسیون معرفی شد.

اخبار کوتاه از فوتبال

کفاشیان: به وضعیت داوری رسیدگی می کنیم
رئیس فدراسیون فوتبال با اشــاره به اعتراض های صورت گرفته به داوری 
رقابت هــای لیگ برتر، گفت: هماهنگی هایــی در این خصوص صورت گرفته و 
قرار اســت با کمیته داوران هم موضوع بررسی شود. علی کفاشیان در خصوص 
اعتراض های صورت گرفته به داوری ها در رقابت های این فصل لیگ برتر فوتبال 
گفت: هر چند که قبول داریم در بعضی از بازی ها ما مشــکلات داوری داشتیم 
ولی متاسفانه بعضی وقت ها نوع برخورد و اظهار نظر مربیان و مدیران باشگاه ها 
نیز صحت ندارد. وی با اشاره به هجمه به سمت داوری رقابت های لیگ برتر در 
فصل جاری، گفت: در بعضی از شرایط نیز تماشاگران به داوران توهین می کنند 
که باید با این قضیه نیز برخورد شود، ضمن اینکه با کمیته داوران و خود داوران 
نشست هایی را برگزار خواهیم کرد و تلاش می کنیم تا از میزان اشتباهات کاسته 
شــود. وی در خصوص وضعیت پول های داده شــده از سوی فیفا به فدراسیون 
عنوان کرد: در واقع فیفا به دلیل حضور تیم ملی در جام جهانی باید رقمی را به 
ما پرداخت می کرد که خوشبختانه 85 درصد این رقم را دریافت کرده ایم و بقیه 

نیز در حال پیگیری است.
امید ایران در دقایق پایانی پیروزی را از دست داد

تیم فوتبال امیــد ایران در آخرین دقایق دیدارش برابر عربســتان در مرحله 
گروهی مســابقات غرب آسیا پیروزی را با تســاوی عوض کرد تا کار صعودش به 
مرحله بعدی این رقابتها به اما و اگر کشیده شود. دیدار تیم های فوتبال امید ایران 
و عربســتان در مرحله گروهی مسابقات غرب آسیا در قطر عصر دیروز در ورزشگاه 
لخویا برگزار شــد که این بازی درحالی با تســاوی 2 بر 2 به پایان رسید که دقیقه 
80 از حریــف خود با نتیجــه 2 بر یک پیش بودند.در این بازی که با قضاوت جواد 
عاصی از فلسطین برگزار شد، ارسلان مطهری )9 و 15( برای ایران گل زد و عبدالله 
محمد )17- پنالتی( و عبدالماجد )80( گل های تیم عربســتان را به ثمر رساندند.
تیم عربســتان ۳ روز دیگر و در آخرین بازی این گروه به مصاف بحرین می رود که 
در صــورت پیروزی با ۳ گل مقابل این تیم، به عنوان تیم برتر این گروه به مرحله 
بعد صعود می کند اما تساوی و باخت برابر بحرین و یا برتری با کمتر از 2 گل، باعث 
صعود تیم ایران به مرحله نیمه نهایی مسابقات غرب آسیا خواهد شد.بازیکنان تیم 
فوتبال امید ایران به منظور همدردی با خانواده نوروزی و خانواده های کشته شدگان 
حادثه منا، بازوبند مشکی بر بازو بستند. همچنین بعد از رایزنی های صورت گرفته 

بازیکنان تیم امید دیروز با عکس هادی نوروزی وارد زمین شدند.
افشارزاده: خودم با قلعه نویی حرف می زنم

بهرام افشارزاده سرپرست باشگاه استقلال در مورد شرایط استقلال و اینکه آیا 
این باشگاه می خواهد همکاری خود را با سبک دست قطع کند عنوان کرد: هیچ 
چیز مشخص نیست. باشــگاه کار خودش را انجام می دهد. اینکه با سبک دست 
قطع همکاری کنیم یا نه به خودمان مربوط اســت! ما باید مشکلات را رسیدگی 
کنیم و ببینم آیا توانایی پرداخت هزینه ها وجود دارد یا خیر چون سال گذشته هم 
مشکلاتی داشتیم. سرپرست استقلال همچنین در خصوص گلایه های اخیر امیر 
قلعه نویی مبنی بر طلب داشتن از باشگاه و مسائلی که سال گذشته در استقلال 
رخ داد گفت: من نمی خواهم صحبتی کنم. خودم با امیر قلعه نویی صحبت می کنم 

که او هم ناراحتی نداشته باشد.
باقریان: نویدکیا از فوتبال خداحافظی نکرد

مدیرعامل باشــگاه ســپاهان می گوید محرم نویدکیا از فوتبال خداحافظی 
نکــرده و فقط بیانیه ای را به درخواســت هــواداران صادر کرده اســت. اصغر 
باقریان درباره بیانیه روز گذشــته محرم نویدکیا اظهار کــرد: بیانیه را خواندم 
اما جمله ای مبنی بر خداحافظی از فوتبــال ندیدم. مواردی در این بیانیه آمده 
بود که مخصوص محرم نویدکیاست. او به درخواست هواداران بیانیه ای را صادر 
کرد تا فعلا ســکوت کند و از هواداران هم خواســت که به کسی توهین نکنند.
وی اضافه کرد: محرم هر زمان که احســاس کنــد، آمادگی لازم برای همراهی 
ســپاهان را دارد، به کمک تیم می آید. مــا علاقه مان به محرم را هم در رفتار و 
هم در زبان مان نشان داده ایم و باز هم به او می گویم که سپاهان خانه اوست. به 
خواسته های محرم احترام می گذارم؛ چرا که فرد تاثیرگذاری در تاریخ سپاهان 
اســت و خودش قدرت تصمیم گیری دارد. مدیرعامل سپاهان در واکنش به این 
که آیا از دو ماه گذشــته فردی از مدیریت باشــگاه با محرم گفت وگویی داشته 
است، اظهار کرد: خود من صحبتی نداشته ام اما چند نفر از اعضای هیات مدیره 
با او صحبت کرده اند. سوال هایی در ذهن محرم به وجود آمده است که نیاز دارند 
این سوال هایشــان برطرف شود. تا زمانی که خودم با او صحبت نکنم، نمی توانم 
درباره سوالاتی که برای او مطرح شده پاسخ بدهم؛ چرا که این عادت من است 
و هیچگاه بر اساس شنیده هایم عمل نمی کنم. او فرد کوچکی نیست و روش کار 
من هم همین است که رو در رو صحبت می کنم. در نهایت باید با او مذاکره کنم 

یا او من را متقاعد می کند یا من می توانم او را متقاعد کنم.

گرفتن تست دوپینگ و اتفاقی خوب برای وزنه برداری

وزنه بردار تیم ملی ایران با دادن تست دوپینگ، یک 
گام به حضور در رقابت های قهرمانی جهان نزدیک شد.

افســران آژانس بین المللی ضد دوپینگ )وادا( در شرایطی 
به صــورت ســرزده وارد محل تمرینی تیم ملــی وزنه برداری 
بزرگسالان شدند که حضور آنها نه تنها مشکلی برای ملی پوشان 
ایجــاد نکرد بلکه تک تک شــاگردان توکلی بدون کوچکترین 
درنگــی با ماموران وادا نهایت همکاری را انجام داده و مو به مو 

دستورات آنها را برای اخذ تست دوپینگ انجام دادند.
مجید عسگری دردسته ۶2 کیلوگرم، علی میری  و رسول 
تقیان دردســته 77 کیلوگرم، کیانوش رســتمی دردسته 85 
کیلوگرم، علی هاشمی و سهراب مرادی دردسته 94 کیلوگرم، 
سعید محمدپور و نواب نصیر شلال دردسته 105 کیلوگرم و در 
نهایت بهادر مولایی و بهداد ســلیمی در دسته 105+ کیلوگرم 
10 وزنه برداری بودند که بلافاصله پس از حضور افســران وادا 

برای تست دوپینگ حاضر شدند و آزمایش دادند.
تنهــا غایب ایــن نمونه گیری جابر بهروزی دردســته ۶9 
کیلوگرم بود کــه او نیز در تهران حضور نداشــت و چون روز 

پنج شنبه هفته گذشته مرخصی گرفته و به زادگاهش بازگشته 
بود نتوانســت در این نمونه گیری وادا حضور داشــته باشد.این 
موضوع خیلی شفاف توسط ســرمربی تیم ملی به افسران وادا 
اعلام شد و مقرر گردید درصورتی که بهروزی جزو لیست نهایی 
ملی پوشان اعزامی به رقابتهای جهانی باشد از او نیز قبل از اعزام 
به جهانی تست دوپینگ اخذ شده و بعد از آن مجوز حضور در 

رقابتهای جهانی برایش صادر شود.
حضور سرزده افسران وادا اما یک اتفاق خوب و خوش یمن 
یکی از امیدهای اصلی کاروان وزنه برداری ایران یعنی ســهراب 
مرادی بود. سهراب مرادی بدلیل اینکه همزمان با محرومیتش 
بدلیل نامعلوم بازنشسته اعلام شده بود طبق قانون نمی توانست 
تا زمانی که تســت دوپینگ نــداده در رقابت های بین المللی 
شــرکت کرده و وزنه بردار فعال اعلام شــود، با دادن این تست 
رســمی دوپینگ که توسط افســران وادا و ماموران فدراسیون 
جهانی وزنه برداری از او گرفته شــد می تواند به آینده امیدوارتر 
باشــد زیرا این تســت دوپینگ او را یک گام بلند به رقابتهای 

جهانی 2015 آمریکا نزدیکتر از قبل کرد.

امیدواری ملی پوش سابق برای بازگشت به روی تخته 

تاریخ عقد قرارداد تیم ها با کشتی گیران برای حضور 
در مرحله دوم لیگ برتر کشتی تا روز 15 مهرماه تمدید 

شد.
هادی حبیبی رئیس ســازمان لیگ کشتی درباره آخرین 
وضعیت ثبت نام از تیم های متقاضی برای حضور در مرحله دوم 
لیگ کشتی باشگاه های کشور اظهار کرد: تاکنون تیمهای بیمه 
رازی و همدان در دو رشــته آزاد و فرنگی و تیم های ستارگان 
ساری، گاز مازندران، کفایتی خراسان رضوی در کشتی آزاد و 
تیم های پاس قوامین و پیام نور در کشتی فرنگی برای حضور 
در لیگ اعلام آمادگی کرده اند و فکر می کنم به احتمال فراوان 
مرحله دوم لیگ را با 5 تیم در کشــتی آزاد و 5 تیم در کشتی 
فرنگی برگزار کنیم.رئیس سازمان لیگ کشتی افزود: از آنجا که 
تعدادی از تیم ها از سال های قبل بابت مبلغ ورودیه برای حضور 
در لیگ به فدراســیون بدهی داشتند مهلت ثبت نام از تیم ها 
را از تاریــخ 12 مهر به 15 مهر تمدیــد کردیم و در اینباره با 

سخت گیری نخواهیم گذاشت تیمی بدون پرداخت بدهی های 
خود بتواند در لیگ حضور پیدا کند.وی با بیان اینکه ۶ آزادکار 
و 10 فرنگی کار تیم ملی با دســتور فدراسیون نمی توانند در 
رقابت های لیگ تا المپیک 201۶ حضور داشــته باشند گفت: 
بدلیل اینکه این کشتی گیران تمام تمرکز خود را بر رقابت های 
المپیک و کســب ســهمیه قرار دهند چنین تصمیمی اتخاذ 
شــد. البته این کار به هیچ وجه خلاف مقررات نیســت و در 
آیین نامه ســازمان لیگ این مورد گنجانده شده است.حبیبی 
درباره چهره های شاخص خارجی که قرار است در لیگ کشتی 
بگیرند، گفت: تیم کشــتی آزاد بیمه رازی و کشتی فرنگی این 
باشگاه به ترتیب از 2 و یک کشتی گیر شاخص روس در ترکیب 
خود استفاده خواهند کرد. البته منتظر تاییدیه اتحادیه جهانی 
کشــتی در رابطه با این کشــتی گیران هستیم تا منعی برای 
حضورشان در لیگ نداشته باشیم.مرحله دوم لیگ کشتی 2۳ 

و 24 مهرماه جاری در اسلام آباد کرمانشاه برگزار می شود.

حضور 3 کشتی گیر شاخص روس در لیگ کشتی

حدیث دشت عشق

شهید» مجید بقایی« بهمن ماه 1۳۳7 در شهر بهبهان 
دیده به جهان گشود. با شروع جنگ تحمیلی ابتدا مسئولیت 
روابــط عمومی ســپاه امیدیه را به عهــده  گرفت و پس از 
مدتی به اهواز آمد و در واحد هماهنگی ســپاه خوزســتان 
و لرســتان شــروع به کار کرد و ســپس به خرمشهر رفت 
و با توجــه به آموزش های نظامی ای کــه از قبل فراگرفته 
بود در عملیات های چریکی نقشــی فعال داشــت. او نیز در 
عملیات هــای فتح المبین، بیت المقــدس، رمضان و محرم 

به یاد شهید» مجید بقایی« 
چهلمین كبوتر!

شــرکت داشت.  شــهید » بقایی« و چند فرمانده دیگر با دو جیپ به طرف منطقه 
حرکت کردند. مجید در ماشین مشغول خواندن قرآن و سوره والفجر بود. در بین راه 
به برادران گفت: آیا می شود انسان به این درجاتی که خداوند در قرآن فرموده برسد و 
آیا خدا توفیق این امر مهم را به انسان می دهد؟  مجید و همراهانش برای اقامه نماز 
اول وقت قصد برگشت به سنگرهای عقبه را داشتند، توپی از طرف دشمن شلیک و 
در سنگر این برادران منفجر شد. صدای شهادتین مجید به آسمان بلند شد، در حالی 
که صورتش روی خاک بود . دوپای مجید قطع شــده بود؛ پاهایی که در تمام طول 
عمر کوتاه اما پر برکتش جز برای رضای خدا قدمی بر نداشت و استواری اش دشمن 
را می لرزاند. نکته قابل توجه آنکه او قبلا در دفترچه یادداشــت روزانه خود اســامی 
۳9نفر از شهدایی را که می شناخت به ترتیب یادداشت کرده بود و می گفت که ما در 
قبال خون این شــهدا مسئول هستیم و عجیب  اینکه خداوند او را چهلمین نفر این 
لیست مقدس قرار داد. چهلمین کبوتر عاشق که بال های سپیدش را گشود و با تنی 

خسته اما روحی متعالی در پهنای آبی آسمان به پرواز درآمد.

وزیر ورزش و جوانان روزهای شنبه و یکشنبه هر هفته با 4 رئیس فدراسیون دیدار می کند.
محمود گودرزی وزیر ورزش و جوانان برای اینکه در جریان مشکلات و مسائل فدراسیون ها قرار بگیرد و از نزدیک در جریان امور آنها 
باشد روزهای شنبه و یکشنبه هر هفته با 4 رئیس فدراسیون دیدار می کند.رشته های مختلف ورزشی در حال حاضر خود را برای حضور در 
مسابقات کسب سهمیه المپیک 201۶ آماده می کنند. بهرام افشارزاده مدیر کل حوزه وزارتی در گفت وگو با فارس این خبر را تایید کرد.

دیدار هفتگی رؤسای فدراسیون های ورزشی با گودرزی 

نخستین شناور آتشــخوار ایرانی صبح 
دیروز در خرمشهر به آب انداخته شد.

به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مدیرعامل 
شرکت کشتی سازی شناورسازان صنعت دریا گفت: 
این شــناور با 29 متر طــول، 9 متر عرض و پنج 
متر ارتفاع اولین شناور آتشخوار کشور است که با 
چابکــی خود می تواند در رودخانه،  دریا و اقیانوس 
شناورهای نفتکش و اسکله های نفتی آتش گرفته 

را خاموش کند.
اســدالله رحمانی ارزش بین المللی این شناور 
را بیــش از پنج میلیون یورو اعــلام کرد و افزود: 

متخصصان ایرانی با هزینه ای بالغ بر 2 میلیارد تومان 
این شناور را ساخته و راه اندازی کردند.

وی افــزود: کلیه مراحل طراحی، مهندســی، 
ســاخت و راه اندازی این شــناور تمــام ایرانی با 
تلاش متخصصان داخلی کشــور انجام شده که با 
ساخت این شناور کشور ایران به جمع پنج کشور 
تولیدکننده این نوع از شــناورها پیوســته است. 
مدیرعامل شرکت کشتی سازی شناورسازان صنعت 
دریا گفت: شــناور آتشخوار توانایی حمل سوخت، 
یدک  کشیدن نفتکش های آتش گرفته تا ساحل و 

قابلیت تصفیه آب شور دریا را دارد.

ساری- خبرنگار کیهان:
60 درصد برنج تولیدی کشاورزان مازنی  
به علت نداشــتن مشتری در شالیکوبی ها 

دپو شده است.
رئیس هیات  مدیره اتحادیه شــالیکوبی داران 
مازندران گفت: به علت نبودن خریدار و مشکلات 
مالی کشــاورزان برنجکار که بــه ازای تولید هر 
کیلوگــرم برنج بیش از پنج هــزار تومان هزینه 
کرده انــد، بالاجبار نامه ای خطاب به اســتاندار 
مازندران نوشــته شــد تا در این روزهای سخت 

پس از تحمل ســختی های کم آبی و بی  آبی و 
خسارات وارده به کشاورزان لااقل اندک  دسترنج 
باقی مانده موجود را هر چه سریع تر از کشاورزان 
خریداری نمایند تا کشاورزان پاسخگوی خانواده 

و بانک ها باشند. 
صدیقی جعفریــان افزود: ســوداگران برنج 
منتظرنــد تا در یک فرصت ناشــی از بی پولی و 
بحرانی، برنج را به قیمت بســیار نازل و ناچیز از 
کشــاورزان بخرند و پس از مدتی با قیمت گزاف 

در بازار مصرف بفروشند.

وی گفــت: برنج بــه عنوان یــک محصول 
استراتژیک کشاورزی مورد حمایت دولت هاست 
و به برنجکاران یارانه پرداخت می شــود تا تولید 
حفظ شود و به کشورهای بیگانه وابسته نشوند. 
جعفریان گفت: کشــاورزان برنجکار شمال 
انتظار دارند همانند گذشته دولت نسبت به خرید 
برنج کشاورزان اقدام کند تا در فصل زراعی جدید 
کشــاورز با رغبت بیشتر به کشاورزی ادامه دهد 
و بالاجبار زمین های کشاورزی را برای ساخت و 

ساز ویلاها به فروش نرسانند.

با به آب انداختن نخستین شناور آتشخوار

ایران به جمع 5 کشور تولیدکننده 
شناور آتشخوار پیوست

فعالیت معدن طلای بافق 
پس از 30 سال تعطیلی

معدن طاشکوئیه سبزدشت بافق پس از 
30 سال تعطیلی بار دیگر آغاز به کار کرد.

این معدن زیرزمینی که قبل از این مشغول 
به استخراج طلا، نقره و سرب با عیاری بالا بوده 
است، در سال 1۳۶۳ به دلیل مدیریت ناصحیح، 
نبود امکانات و شرایط سخت جنگ تحمیلی در 

کشورمان تعطیل شد.
راه اندازی مجدد این معدن که محصولات آن 
قبلا به کشور شوروی سابق صادر می شده است 
می توانــد بار دیگر منجر به رونق گرفتن فعالیت 
مردمان بسیاری از مناطق روستایی این منطقه 

شود.
دهستان سبزدشت در فاصله 85 کیلومتری 
جنوب شرقی شهرستان بافق، دارای آب و هوای 
نســبتا کوهستانی با زمســتان های نسبتا سرد 
و تابســتان های معتدل اســت، همچنین وجود 
پوشش گیاهی مناسب و ارتفاع زیاد از سطح دریا 
باعث شده که همواره در بیشتر فصول سال، جزو 

سردترین نقاط استان یزد اعلام شود.

پرواز ۲ بالگرد 
بازسازی شده در كرمان

2 فروند بالگرد آســیب دیده به همت 
کارکنان فنی هوانیروز کرمان بازســازی و 

عملیاتی شدند.
بــه گزارش خبرگزاری صدا و ســیما این دو 
فرونــد بالگرد از نــوع 209 کبری و 205 بعد از 
چند سال زمین گیر بودن با همت کارکنان فنی 
و متخصص کرمانی بازسازی کلی شدند و دیروز 
در مراسمی به ناوگان پروازی هواپیمایی نیروی 

زمینی ارتش پیوستند.
سرهنگ سعیدزاده معاون نظامی و هماهنگ  
کننــده پایگاه هوانیروز کرمــان گفت: نیروهای 
متخصص این پایگاه برای بازسازی این دو بالگرد 

بیش از 8 هزار ساعت کار کردند.

دپوی 60 درصد برنج كشاورزان مازندران در شالیکوبی ها

نماینده مردم شاهین شــهر در مجلس 
شورای اسلامی گفت: شرکت آب منطقه ای 
اصفهان 400 لیتر از پساب شاهین شهر را به 
به پالایشگاه اصفهان و  صورت غیرقانونی 

نیروگاه شهید منتظری فروخته است.
حاجی دلیگانی اظهار کرد: آب منطقه ای طی 
دو قرارداد 220 لیتر از پساب فاضلاب شاهین شهر 
را به پالایشگاه فروخته و در قرارداد دیگری 180 
لیتر از پســاب را به نیروگاه شــهید منتظری به 

فروش رسانده است.
وی بیان کرد: فروش پساب فاضلاب در حالی 
انجام گرفته که قیمت بسیار نازل و پایین تعیین 
شده به طوری که هر لیتر پساب با نرخ ۳۳ میلیون 

تومان به فروش رفته است.

حاجی دلیگانی با اشاره به اینکه آنچه سبب 
ناراحتی و پیگیری قانونی ما شده، ارزان فروشی 
پســاب های فاضــلاب در گام اول اســت، ادامه 
داد: هر لیتر پســاب فاضلاب باید به قیمت یک 
میلیــارد تومان به فروش برســد یعنی در واقع 
به جای ۳۳میلیون تومان باید ۳۳ میلیارد تومان 

به فروش می رسید.
وی با اشاره به اینکه در گام دوم پساب فاضلاب 
باید در وهله اول به بخش های دولتی و از جمله 
شهرداری شاهین شهر برای آبیاری محیط زیست 
تخصیص یابد، گفت: این اقدام نیز انجام نگرفت و 

پساب به بخش های خصوصی فروخته شد.
حاجی دلیگانی اضافه کرد: در گام سوم آنچه 
باعث شده که این اقدام را یک جرم بزرگ بنامیم 

این است که درآمد حاصل از فروش پساب های 
فاضلاب شاهین شــهر بهتر است که برای اتمام 
پروژه های نیمه تمام شاهین شهر هزینه شود که 

این اقدام نیز انجام نگرفت.
وی گفت: به دنبال پیگیری قانونی این اقدام 
غیرقانونی از یک سال پیش مکاتباتی با وزیر نیرو 
از طریق استانداری انجام دادیم اما وقتی نتیجه 
نگرفتیم به وزیر نیرو تذکر دادیم و باز که نتیجه 

نگرفتیم گزارش را به دیوان محاسبات بردیم.
حاجــی دلیگانی اظهار کرد:  بــه دنبال این 
پیگیری تا یک ماه به شرکت آب منطقه ای فرصت 
داده شــد که یا قراردادها را تغییر دهند یا اینکه 
قراردادها لغــو و قراردادهای جدید طبق اصول 

قانونی منعقد شود.

فروش غیرقانونی 400 لیتر از پساب شاهین شهر به پالایشگاه و نیروگاه

خاموشی 7 روستای پلدختر 
با تخریب تیرهای برق

مدیر توزیع برق شهرستان پلدختر گفت: 
افراد ناشناس هفت  تیر چوبی برق را در این 
شهرستان تخریب کردند که موجب قطع برق 

در هفت روستای شرق این شهرستان شد.
فخرالدین پناهنده افزود: اقدام این افراد هفت 
روستای مسیر آزاد راه پل زال- خرم آباد شامل قلعه 
زنجیر، ســرآمد، دره شور، تنگ سیان، ده بزرگ و 
بس کولم و همچنین تونل گندمکار آزادراه را در 

خاموشی فرو برده است.
وی گفــت: این اقدام موجــب قطع برق این 
روستاها به مدت سه روز شده که این امر مشکلاتی 
را برای اهالی در گرمای منطقه ایجاد کرده است.

مدیریت توزیع برق شهرستان پلدختر با بیان 
این که برق این روستاها همچنان قطع است، گفت: 
افراد ناشناس با این عمل خود 120 میلیون ریال به 
شرکت توزیع برق شهرستان خسارت وارد کرده اند.
پلدختر شهری است در جنوب استان لرستان و 
بر سر راه قدیم تهران- جنوب قرار داشت اما اکنون 
جاده تهران- جنوب از شــهر خرم آباد به واسطه 

آزادراه خرم- زال به جنوب متصل شده است.

رئیس ســازمان نهضت سوادآموزی از 
اعطای جوایز نقدی به افرادی که باســواد 

شوند خبر داد.
رئیس سازمان نهضت سوادآموزی در گفت و گو 
با فارس، با اشــاره به سیاست های تشویقی برای 
سوادآموزی،گفت: ســوادآموزی برای شهروندان 

ایرانی و اتباع خارجی رایگان است.

علی باقرزاده افزود: بنا برتصمیم دولت علاوه 
بر خدمات رایگان ســوادآموزی، به هر فردی که 
باسواد شود مبلغ 1۳5 هزار تومان داده می شود 
و اگر فردی در خانواده خود باسواد شود در سال 
1۳94 می توانیم ۶70 هزار تومان به وی پرداخت 
کنیم که این مبلغ برای سال آینده با 15 درصد 

رشد مواجه خواهد شد.

وی با اشــاره به تمرکز بیسوادی در برخی از 
استان های کشور، گفت: متأسفانه استان هایی که 
از آنها به عنوان محروم و کمتر توســعه یافته یاد 
می شود کانون تجمع بیسوادان و کم سوادان است.

ســتان های  ا  ، ده ا قــرز با گفتــه  بــه 
سیستان و بلوچستان، کردستان، آذربایجان غربی، 
کرمان، خراســان جنوبی و لرســتان در فهرست 

مناطق کمتر توسعه یافته هستند و وضعیت سواد 
آنها رضایت بخش نیست.

معاون وزیر آمــوزش و پرورش همچنین در 
خصوص استان هایی که سطح سواد آنها قابل قبول 
است، اظهار داشت: استان تهران، مازندران، البرز، 
اصفهان، یزد و سمنان جزو استان هایی هستند که 

درصد باسوادی آنها بالاست.

رئیس سازمان نهضت سوادآموزی خبر داد

جوایز 135 و 6۷0 هزار تومانی برای باسواد شدن


